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Z A P I S N I K 

 

 

Sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Kloštar Ivanić, održane dana 18.02.2015. 

godine s početkom u 16,10 sati u Općinskoj vijećnici u Kloštru Ivaniću – I kat. 

 

Sjednici predsjedava prvi potpredsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Vlahović.  

Zapisnik vodi Valentina Zukančić, referent za administrativne poslove na stručnom 

osposobljavanju. 

Sjednica je javna.  

 

PRISUTNI VIJEĆNICI I VIJEĆNICE: 

 Tomislav Vlahović,Nikolina Pavelić, Zlatko Golubić, Ivica Novosel, Ivo Ćosić, Nenad 

Kukec, Siniša Đura, Božidar Balenović, Mario Haludek, Mirko Ivaković, Mislav Lukša, 

Danijela Bardić, Damir Kašner, Željko Bokun. 

 

ODSUTNI VIJEĆNICI: 

Krešimir Bunjevac 

 

OSTALI PRISUTNI: 

Željko Filipović - načelnik Općine Kloštar Ivanić 

Miljenko Majdek- zamjenik načelnika Općine Kloštar Ivanić  

Predstavnici Obiteljskog Radija Ivanić - Željko Robek 

Sanela Đura- pročelnica jedinstvenog Upravnog odjela 

Lidija Zubatović - referent za lokalnu samoupravu 

Valentina Zukančić- referent za administrativne poslove na stručnom osposobljavanju 

 

Prvi potpredsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Vlahović pozdravlja prisutne, 

konstatira da je u vijećnici prisutno 11 od 15  vijećnika, te postoji kvorum za donošenje 

pravovaljanih odluka i zaključaka.  

 

Svoje kašnjenje je najavio gosp. Bunjevac i gosp. Đura.  

 

Prije utvrđivanja samog dnevnog reda potpredsjednik Općinskog vijeća, Tomislav 

Vlahović otvara raspravu o zapisniku sa 15. radne sjednice. 

 

Otvara se rasprava: 

Mislav Lukša: Uočio sam nekoliko grešaka već na prvoj stranici, gdje ja zapisano da se 

daje na glasanje i raspravu zapisnik sa prošle sjednice, no nakon toga je zapisano da se 



vijeću pridružuju , dakle ja, Danijela Bardić i Damir Kašner što nije moguće jer rezultat 

glasovanja ne bi mogao bio ovakav, to se mora ispraviti. Predložio bih za svaki sljedeći 

put da se točno evidentira vrijeme kada je tko došao i otišao sa OV. Po ovom zapisu 

glasanje nije bilo pravovaljano jer niste imali kvoruma. 

 

Tomislav Vlahović: Moram vas ispraviti jer nikada vijeće nije započelo, pa niti prošli 

puta bez kvoruma. 

 

Mislav Lukša: Razumijem, ali ovdje tako ne piše. Zato predlažem da se upiše točno 

vrijeme dolaska i odlaska kao i točno vrijeme početka sjednice jer nikada ne započinje 

točno u 16 h. 

 

Potpredsjednik konstatira da se sjednici pridružuje vijećnik Božidar Balenović (16:14 h) 

te da je u vijećnici prisutno 12 od 15 vijećnika. 

 

Zaključuje se rasprava. 

Daje na glasanje usvajanje izmijenjenog zapisnika prema prijedlogu gosp. Lukše.  

Jednoglasno se usvaja  izmijenjen zapisnik sa 15. sjednice Općinskog vijeća. 

 

  Dnevni red: 

 

     -   Aktualni sat 

1. Rasprava o prijedlogu i donošenju Rješenja kojim se odbija nevaljala ponuda ponuditelja u  

    u postupku davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova 

    Predlagatelj:općinski načelnik 

2. Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne  

    djelatnosti dimnjačarskih poslova 

    Predlagatelj: općinski načelnik 

3. Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o kratkoročnom zaduženju Općine Kloštar  

    Ivanić kod Privredne banke Zagreb d.d. 

    Predlagatelj: općinski načelnik 

4. Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika  

    i namještenika Jedinstvenog Upravnog odjela Općine Kloštar Ivanić 

    Predlagatelj: općinski načelnik 

5. Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava Proračuna Općine  

    Kloštar Ivanić za 2015.god, za financiranje rada političkih stranaka i članova Općinskog  

    vijeća Općine Kloštar Ivanić izabranih s liste grupe birača 

    Predlagatelj: općinski načelnik 

6. Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o oslobođenju od plaćanja komunalnog  

    doprinosa za Mirka Lovrića 

    Predlagatelj: općinski načelnik 

7. Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Kloštar  

    Ivanić  

    Predlagatelj: općinski načelnik 

8. Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o donošenju pročišćenog teksta Prostornog plana 

    uređenja Općine Kloštar Ivanić 

    Predlagatelj: općinski načelnik 

9. Rasprava o prijedlogu i donošenje Pravilnika o informiranju  

Predlagatelj: općinski načelnik 

10.Razno.  



     

Potpredsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Vlahović otvara raspravu o dnevnom redu saziva 

16. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Željko Filipović: Predlažem da se točka 6 povuče sa dnevnog reda, te izmjenu naziva točke 8 

u Informacija o pročišćenom tekstu Prostornog plana uređenja Općine Kloštar Ivanić. 

 

Tomislav Vlahović: O točci 6 ne možemo glasati jer kao predlagač imate pravo povući točku 

s dnevnog reda. 

   

Zlatko Golubić: Predlažem da se točka 4 povuče sa dnevnog reda jer nije bila predložena za 

raspravu na Odboru za financije i Proračun i smatram da je loše pripremljena te nejasna. 

Trebalo bi je se detaljnije proučiti i raspraviti na Odboru za financije jer se ovdje radi o 

osobnim dohodcima i plaćama.  

 

Potpredsjednik daje na glasanje Prijedlog o izmjeni naziva točke 8 u Informacija o 

pročišćenom tekstu Prostornog plana uređenja Općine Kloštar Ivanić. 

Jednoglasno se usvaja prijedlog o izmjeni naziva točke 8 u Informacija o pročišćenom 

tekstu Prostornog plana uređenja Općine Kloštar Ivanić. 
  

Potpredsjednik daje na glasanje Prijedlog o povlačenju točke 4 sa dnevnog reda. 

Sa 4 glasa „za“ i 8 „suzdržanih“ prijedlog se odbija. 

 

Potpredsjednik OV Tomislav Vlahović daje na usvajanje izmijenjeni dnevni red. 

Sa 9 glasova „za“ i 3 „protiv“ usvojen je izmijenjen dnevni red. 

 

 
AKTUALNI SAT: 

Načelnik podnosi izvještaj: 

U periodu od održavanja zadnje  sjenice vijeća, dobivena su tri projekta i tri građevinske dozvole i to: 

Čemernica Lonjska za vodovod, plinovod, te izgradnja ceste i javna rasvjeta Obreška Gornja. 

Očekuju se još dva projekta, javna rasvjeta u ul. kralja Tomislava i na obilaznici kod osnovne škole. 

Vršena je zimska služba prema stanju na cestama i vremenskim uvjetima. 

Mali građevinski radovi vršeni su u periodu kada su to dozvoljavali vremenski uvjeti.  

Obavljeni su razgovori i dogovorena dinamika sanacija županijskih cesta koja ovisi o sredstvima i o 

utrošku za potrebe zimske službe. Ukoliko će se manje utrošiti na zimsku službu, biti će  više 

sredstava koje će se moći utrošiti na održavanje županijskih cesta.  

Sanacija će se realizirati u ljetnim mjesecima u dogovoru sa županijskom upravom za ceste. 

Predviđeno je 500.000,00 kn za sanaciju i asfaltiranje na županijskim cestama. 

Obavljene su pripreme za prijavu projekata vodovoda i plinovoda na Ministarstvo regionalnog razvoja 

prema raspisanom natječaju. Također ćemo se kandirati za županijska sredstva po istim projektima,  i 

na fond za zaštitu okoliša. 

Prema Vodoopskrbi i odvodnji predan zahtjev za izradu projekata i troškovnika za I, IV i VI 

Vinogradski odvojak.  

Zatražiti će se  dobivanje troškovnika za isto, kako bi se mogla predvidjeti financijska konstrukcija. 

Na navedenim dionicama pojavljuju se klizišta a ide vodovodna mreža tako da se kod izrade projekta 

predvide mjere za sprečavanje istih. Pri dobivanju troškovnika potrebno osigurati sredstva i dati 

Vodoopskrbi i odvodnji da raspiše natječaj za izradu istog  

Trenutno je u izgradnji vodovod prema prepumpnoj stanici u Vukovarskoj ulici koji ide od Sesvetskog 

Kraljevca pa prema bunarima u Sobočanima. Isti je u izgradnji vodoopskrbe i odvodnje u suradnji sa 

Hrvatskim vodama.   



Idući tjedan obići će se trasa od Vukovarske do Sobočana, kako bi se pregledom predvidjeli svi 

mogući detalji za nesmetanu izgradnju vodovoda na našem području.  

Po odobrenim IPARD projektima, dogovor je sa izvođačem i nadzorom da se krene sa radovima 

16.03. 

Potrebno je  odobriti  sredstva od strane vijeće koje će se razmatrati u narednim točkama. Krenulo bi 

se za izgradnjom pročistača u Ščapovcu i ul. kralja Tomislava, a paralelno i sa postavljanjem 

cjevovoda. 

Završen je natječaj za kreditiranje proljetne sjetve, odabrana su dva ponuđača, te se ista informacija 

objavila na web stranicama OKI, kako bi zainteresirani vršili predbilježbu za repromaterijal. 

U pripremi su natječaji za održavanje groblja, za uređenje okoliša, krpanje udarnih rupa na našim 

cestama, te natječaj za stolariju na Dječjem vrtiću Proljeće (za koje su dobivena sredstva od županije 

120.000,00 kn i treba ih realizirati do 30.06.ove godine)  

 

Tomislav Vlahović: Pitanja upućena ispred HDZ-a, nisu u skladu sa Poslovnikom o radu OV, zato što 

ih ima preko 20, te se na taj način onemogućava ostalima da dođu na red sa pitanjima.  

Mario Haludek:   

1. Što je sa realizacijom IPARD programa za kanalizaciju Ščapovec, ul.kralja Tomislava, kada 

započinju radovi, tko je izvođač radova i tko je imenovan za nadzor nad navedenim 

radovima, tko plaća nadzor (općina ili iz sredstava IPARDA)? 

2. Da li je istina da ste uzeli kredit sa najnepovoljnijim uvjetima? 

3. Zašto u materijalima nema osnovice za obračun koeficijenata, tko je sakrio stare 

koeficijente kako bi obmanuo vijećnike i građane općine Kloštar Ivanić i zašto ta 

točka nije bila na Odboru za financije i proračun? 

4. Molim Vas da mi date na uvid dokument iz kojeg je vidljivo kada ste dali u postupak 

izradu energetskog certifikata za objekte u vl. Općine Kloštar Ivanić. Ako ste dali u 

kojoj je fazi izrada projekta i jeste li prijavili sami sebe nadležnoj inspekciji? 

5. Gdje se trenutno nalazi naš referent za komunalnu djelatnost i gospodarstvo i zbog čega je 

nestao sa radnog mjesta? 

6. Da li je ispitana plinska instalacija u objektima u vlasništvu Općine Kloštar Ivanić? 

Tražimo na uvid: 

- izvještaj o provedenom ispitivanju plinske instalacije,  

- dokumentaciju o ispitivanju sa tlocrtom objekata i shematskim prikazom plinske instalacije, 

naziv tvrtke koja je obavila ispitivanje, popis korištenih uređaja i korištene metode ispitivanja. 

      7.   Da li ste izvršili ispitivanje el. Instalacija na Pučkom domu nakon propuštanja krova i  

            prodora vode u razvodne ormare? Tko je izvršio ispitivanje (ako je) 

 

8. Tko je bio nadzorni inženjer prilikom izvođenja radova sanacije krovišta na Pučkom            

domu u Kloštar Ivaniću, kolika je garancija na izvršene radove? 

9. Da li su sanirana oštećenja nastala prodorom vode kroz krov prilikom izvođenja 

naprijed navedenih radova te o čijem trošku? 

10. Da li ste ispitali dimnjake na objektima u vlasništvu općine sukladno Zakonu o 

zaštiti od požara i Zakona o komunalnom gospodarstvu? 

11. Koliko puta godišnje date ispitati dimnjake od plinskih grijaćih tijela? Molim 

izvještaj o ispitivanju na uvid. 

12. Zašto niste već skoro 6 mjeseci sanirali veliku udarnu rupu na nogostupu u ul. 

kralja Tomislava iako ste to mnogo puta obećali (osobno sam vam slike poslao na 

e-mail)? 



13. Tko servisira grijača tijela na plin u objektima u vl. Općine Kloštar Ivanić (naziv 

izvođača)? 

14. Koliko je koštala zimska služba i zašto neke ulice (Lipovečka, Predavečka) nisu 

očišćene u razumnom vremenskom roku. Prema izjavi stanovnika Predavečke 

ulice komunalna redarka mu je na njegov telefonski poziv odgovorila da ralice ne 

izlaze na teren dok snijeg pada.  

15. Zašto nije očišćena staza prema spomen obilježju u Parku hrvatskih branitelja i 

njegova okolica? 

 Željko Filipović:  

Radovi po IPARDU započinju  16.03., izvođač je „KAPITEL“  a  nadzorni organ je LINEA. 

Nadzor nad izvođenjem radova financira se iz sredstava Općine Kloštar Ivanić  

Po pitanju točke 4. Odgovoriti će se u raspravi u toj točki. 

Na ostala postavljena pitanja, odgovore će vam biti dostavljeni u pismenom obliku.  

Tomislav Vlahović: slijedeći su podnijeli zahtjev za postavljanje pitanja nezavisna lista Mislava Lukše  

i to: Mislav Lukša i Nikolina Pavelić.  

Riječ se daje Nikolini Pavelić.  

Nakon što smo u više sjednica bili nezadovoljni datim odgovorima na postavljena pitanja, dogovorili 

smo jednoglasno da se uz date odgovore također napiše tko je na njih odgovarao. To se opet nije 

dogodilo i odgovori na pitanja sa prošlog Aktualnog sata su opet krajnje neprofesionalni, površni i 

sramotni. Iz tog razloga ću ponoviti pitanja i ovaj put molim profesionalne i detaljne odgovore. 

1. Kanalice u II a vinogradskom odvojku nisu postavljene kada su se izvodili radovi. Radovi na 

kanalicama će se izvršiti kada dozvole vremenski uvjeti u proljeće, ljeto, jesen ili zima i koje 

godine? 

2. Zašto se nije saniralo u potpunosti cijeđenje vode kod objekta gdje se voda slijeva na nogostup 

kod semafora? Ne treba se završiti građevinska škola kako bi se ustanovilo da će doći do 

drugog slijevanja obzirom da je vidljivo kako je potporni zid napuknut. Kada će se pristupiti 

radovima, proljeće, jesen, ljeto ili zima i koje godine? 

3. Signalizacija semafora, dali ste proslijedili Zahtjev u Županijske ceste zagrebačke županije? 

Dali ste dobili odgovor? 

4. U ulicama koja imaju 2 nogostupa, da s jedne strane ostane nogostup, a s druge parkirna 

mjesta. Prvi odgovor je bio; treba izraditi projekt i ishoditi suglasnost. Želimo li mi to učiniti? 

Hoćemo li to učiniti? Koje godine? 

5. Komunalni referent (redar) vrši kontrolu saniranja građevinskog otpada nakon izvršenja 

radova. Kako to vrši, dolaskom na teren ili dojavom građana?  

6. Gdje je na webu objavljen Operativni plan zimske službe, ako nije zašto nije? Molim da ga se 

objavi jer on nije tajni dokument i stanovnici OKI-a imaju pravo uvida u njega. 

7. Jedan od uvjeta za izvođača zimske službe bio je da mora imati 2 kamiona zapremine min. 10 

m3 za odvoz snijega. Zašto se nije naručio odvoz snijega na mjestima npr. Veterinarske 

stanice, vrtić, parkirališta i sl.? 

8. Parkirališta i Školska nisu bila očišćena dok se nije izvršila dojava, kružni tok Naftaplinska-

Školska smo stavili kao jednu od kritičnih točaka, a nije bilo očišćeno kako treba. Te sve 

primjedbe se odnose na 24h nakon padalina. Tko kontrolira rad zimske službe i kako? Kako se 

može dogoditi da u ulici gdje je potrebno raliti jer nije očišćeno do asfalta, dođe posipavati i 

sipa u snijeg, a ne želi najprije proći ralom? 

9. Ponovno imamo dosta oštećenja nakon rada zimske službe. Tko će i kada to pregledati, 

popisati i o čijem će se trošku sanirati? 



10. Nakon izvršenja radova Ivaplina i Vodovoda i odvodnje još uvijek ostaju devastirani 

nogostupi i dijeli kolnika na cijelom području OKI-a. Kada i koje godine će se to sanirati kako 

treba i o čijem trošku? 

11. Koševi za smeće na šetnica, to pitanje postavljam već učestalo od početka rada ovog sastava 

vijeća 2013.godine. Zar je to toliko velika investicija? Koje godine ćemo napokon postaviti 

koševe za dobrobit čistoće i ekologije Kloštra? 

 

Načelnik Željko Filipović daje odgovore: 

Kanalice će se rješavati kada dozvole vremenski uvjeti. Kod semafora u Kloštru, 

nalaze se površinske vode i problem treba rješavati na privatnoj parceli, također kad 

dozvole vremenski uvjeti. Što se tiče parka Hrvatskih branitelja, projekt za uređenje 

istog prijavili smo za financiranje iz sredstava donacije od INE , kako bi za uređenje 

istog  mogli kandidirati i  ostvariti  sredstava iz europskih fondova.  

Na županijskim cestama, komunalni referent je dolazio prije i nakon izvođenja radova, 

sada će to raditi komunalni redar koji je vršio  i nazor zimske službe.  

Operativni plan staviti će se na web stranice.  

Kada se steknu vremenski uvjeti, Ivaplin će asfaltirati parkiralište kod groblja.  

 

Mislav Lukša: Veliki problem udarnih rupa, posebno na mjestima koje su krpane 

prije nepunih pola godine. Način na koji su udarne rupe sanirane i na koji su se 

izvodili radovi je nestručan. Hoće li se, kada i kako pristupiti popravku prometnica i 

udarnih rupa? 

Smanjuju nam se prihodi u Općini Kloštar Ivanić.  

Koliko je kazni napisala komunalna redarka za ne čišćenje snijega na nogostupima a 

posebno tamo gdje se to ponavlja godinama? 

Koliko smo prihodovali od prava služnosti i pravo puta za cjevovode i 

telekomunikacije  po odluci koja je donijeta na ovom vijeću 16.04.2014.  

Snijeg se topi, dolazi proljeće. Što ste načelniče poduzeli u suradnji sa komunalnim 

odjelom i Hrvatskim vodama da spriječite poplave u Bešlincu, Staroj Marči, Lipovcu, 

Predavcu ? 

Autobusne stanice za djecu? Kada će se postaviti nadstrešnica na svim autobusnim  

stanicama a ne samo na općinskim? Kada će se postaviti autobusna  stanica na sredini 

Vukovarske ulice koju građani stalno traže? 

Kada će se asfaltirati Vodovodna ulica u Sobočanima? 

Načelnik je najavio da će to biti nakon polaganja magistralnog vodovoda, da li je to 

točno da li će Vodovodna ulica ove godine biti asfaltirana? 

Što je sa tržnicom u Kloštru? Sa turističkom zajednicom? 

Kreće li se sa pripremama za Konjijadu, Dan općine, Veliku Gospu? 

Što je sa asfaltiranjem ulica; I Vinogradskog  odvojka,Puta u raj, I odvojka 

Vukovarske? Kada kreću radovi? 

Neki građani tuže se da im od Nove godine vatrogasci više ne razvoze pitku vodu i 

nemaju vode ni za osobne higijenske potrebe. 

Kruže priče da se vatrogascima oduzima posao dovoza pitke vode, kako bi se posao 

komercijalizirao. Vatrogascima se oduzima izvor prihoda. Zašto niste to bolje 



pripremili da ljudi ne ostaju bez pitke vode već mjesec i pol?  Kako stoji inicijativa 

nas vijećnika za novim nogostupom u ul. kralja Tomislava do Caginca? 

Kada će se krenuti sa radovima na novom nogostupu? 

Stanovnici VI Vinogradskog odvojka imaju veliki problem klizišta (iz tog dijela 

građane treba evakuirati da ne dođe do smrtnog ishoda). 

Da li ste načelniče izvidjeli situaciju i što planirate poduzeti po tom pitanju? 

Što je sa energetskom učinkovitošću javne rasvjete (MASTER PLANOM) Zagrebačke 

županije? 

Što je sa kružnim tokom (crvenom točkom) u centru Kloštra Ivanića, da li se radi na 

izmjeni projekta istog? Što je sa rasvjetom u Obreški? 

 

Načelnik Željko Filipović: 

Sukladno Planu održavanja i gradnje, nakon raspisanog natječaja pristupiti će se 

saniranju udarnih rupa.  

Što se tiče broja upućenih kazni od strane komunalne redarke, odgovor ćete dobiti u 

pismenom obliku.  

Da bi u općinski Proračun mogli prihodovati od prava služnosti za cjevovode potrebno 

je da imamo katastar vodova, cjevovoda  od INE i telekomunikacija. Sve što trebamo 

učiniti postupati ćemo po naputku Udruga gradova i općina.  

Hrvatske vode su riješile kanal u Lipovcu, Predavcu i rješavati će i dalje na našu 

inicijativu.  

Nadstrešnice su napravljene za tri objekta (2 u Vukovarskoj i 1 u Lipovcu Lonjskom) 

po projektima uz danu suglasnost, na lokacijama na kojima su  iste i postavljene.  

Od Županijskih cesta imamo suglasnost da će za iste izvesti građevinske radove.  

Vodovodna ulica u Sobočanima će se asfaltirati nakon izgradnje magistralnog 

vodovoda, koji se planira završiti do 15.08. ove godine.  

Na idućem vijeću raspravljati će se način prodaje robe izvan prodavaonica.  

Što se tiče dovoza vode od strane vatrogasaca po novom Zakonu o udrugama su 

neprofitne organizacije i ne bi smjele prihodovati. Rijetko koje društvo i u našoj 

neposrednoj blizini je bilo registrirano na ispravan način. Prijedlog je da uslugu 

dovoza vode obavlja Vodoopskrba i odvodnja.  

Što se tiče izgradnje nogostupa u ul. kralja Tomislava, nogostup će se projektirati 

paralelno kao i za naselje Caginec zajedno sa Ivanićem,  širine 1,60 kako ne bi morali 

ulazit u privatne parcele. Nakon dobivenog projekta isti će se kandidirati za 

financiranje iz EU  projekata zajedno sa nogostupom u Cagincu.  

Mirko Ivaković:  

Da li će se i kada održati tečaj za rukovanje pesticidima? 

Kakav je postupak sa umjetnim osjemenjivanjem krmača? 

Što je sa  parkiralištem iza ambulante u Kloštru Ivaniću, da li se što poduzelo po tom 

pitanju? 

Što se tiče puta u Čemernici ( poljski put) koji je kod čišćenja kanala oštećen, zanima 

me tko će ga sanirati kao i sve ostale putove kako bi ljudi mogli nesmetano doći do 

svojih parcela? 

Pohvale od strane građana Predavca za obavljanje zimske službe.  



Pojedini mjesni odbori iznose prigovore i traže da su prisutni na svečanoj sjednici 

Općinskog vijeća. Potreba čišćenja vodoprivrednih kanala.  

Načelnik Željko Filipović: 

Tečaj za upotrebu pesticida i ostale tečajeve,  Zagrebačka županija raspisuje natječaj 

za odabir predavača. Nakon toga vidjeti će se koje firme,  a koje su nama uputile 

ponude biti odabrane od strane Zagrebačke županije za sufinanciranje za 

osposobljavanje za rukovanje pesticidima. S tom istom firmom pokušati ćemo sklopiti 

ugovor o predavanju.  

Odluka o osjemenjivanju krmača donijeta je na Fondu za poljoprivredu i prema njoj će 

se postupiti. Parkiralište za ambulantu kojeg spominjete nalazi se na privatnoj parceli i 

na njoj se ne mogu  poduzimati nikakve radnje.  

Put u Čemernici prema Obreškoj (izvidjeti situaciju na terenu i dogovoriti način istog).  

Vodoprivredni kanali čiste se sukladno raspoloživim sredstvima Hrvatskih voda, na 

naše učestale zahtjeve.  

Mirko Ivaković: Tko je organizator predavanja za osposobljavanje za sigurno 

rukovanje  pesticidima?Nisam zadovoljan sa odgovorom, kao ni s odgovorom za 

osjemenjivanje krmača (zanima me procedura provođenja osjemenjivanja). 

Sanela Đura: Što se tiče osjemenjivanja krmača, upoznati ćemo Vas kada sklopimo 

ugovor sa veterinarskom stanicom prema Odluci fonda.  

Što se tiče osposobljavanja za sigurnu upotrebu pesticida, svi koji će se profesionalno 

baviti upotrebom pesticida moraju proći osposobljavanje. Zaključak Fonda je da se 

prihvati ponuda ponuditelja za osposobljavanje za sigurno rukovanje pesticidima koji 

će osigurati i sufinancirati Zagrebačka županija, što bi u tom slučaju bilo najjeftinije i 

najpovoljnije obzirom da će i OKI sudjelovati u sufinaciranju navedenog programa 

sukladno sredstvima osiguranim Proračunom i Programom javnih potreba u 

poljoprivredi za 2015. god.  

Do kraja ožujka održati će se predavanje za osposobljavanje za rukovanje pesticidima.  

 

Sjednici vijeća pridružuju se vijećnici Nenad Kukec i Siniša Đura.  

Konstatira se da je sjednici vijeća nazočno 14 vijećnika. 

Zlatko Golubić: Svjesni smo da se rade ovrhe za ljude koji su dužni par sto kuna, a 

oni koji su dužni nekoliko milijuna njima nikome ništa i sjede u ovom vijeću.  

Na koji način je izabrano rukovodstvo NK Kloštar Ivanić, gdje je ušla hrpa 

registriranih milijunskih dužnika u ovoj državi? 

Za dopredsjednika je izabran načelnik, što je u sukobu interesa, ne može on odobravati 

sredstva i biti dopredsjednik NK kluba. Predsjednik kluba je upitne prošlosti, a 

Nadzorni odbor nije  prihvatio financijski Izvještaj iz prošle godine, s razlogom jer u 

istom ima kriminala.  

Zašto se regrutiraju ljudi koji su „kriminalci“ u rukovodstvo NK Kloštar? 

Ljudi koji su dužni milijunske iznose  pojedincima, državi i općini, nije u redu da budu 

instalirani u NK.  

Načelnik Željko Filipović: 

Na Skupštini koju sačinjavaju članovi NK Kloštar izabrano je rukovodstvo. Prihvatio 

sam sugestiju da uđem u rukovodstvo kluba s razlogom da imam nadzor nad trošenjem 



sredstava (što racionalnije trošenje). Također i moj doprinos klubu da učestvujem sa 

svojim sredstvima i poznanstvima pronalazim sponzore.  

Mislav Lukša: 

Mogu se složiti s tim da je načelnik prihvatio biti dopredsjednik kluba da bi isti doveo 

u red, ali meni kao građaninu uopće nije pogodno da načelnik glumi policajca i da se 

bavi s takvim stvarima.  

Predlažem da razmislimo još jednom o zajednici sportskih klubova i imenujemo 

nekoga tko će raspoređivati sredstva po stručnim kriterijima (raznim klubovima i 

organizacijama) u našoj općini, a ne da se načelnik opterećuje s tim poslovima i da 

ispituje gdje se troši novac koji on odobrava i na takvim stvarima gubi vrijeme.  

Ako se nastavi raditi na takav način, onda ćete vi načelniče biti u rukovodstvu 

nekoliko organizacija i nećete moći fizički obavljati takve stvari. 

Mirko Ivaković: 

Predlagao sam da klubovi ostave mjesto za člana koje će ovo vijeće kandidirati u 

rukovodstvo kluba.  

 

Siniša Đura:    

Sukladno čl. 90. Poslovnika općinskog vijeća općine Kloštar Ivanić postavljam pitanja općinskom 

načelniku: 

1. Koje aktivnosti se trenutno odvijaju po pitanju Turističke zajednice općine Kloštar Ivanić? 

2. S obzirom na pojavu klizišta u I i VI c Vinogradskom odvojku, koje aktivnosti su poduzete i koje su 

slijedeće aktivnosti vezane uz rješavanje problema? 

3. Poznato je da su sredstva za plaće zaposlenih u dječjem vrtiću za 2015. u proračunu općine ista kao 

za 2014. godinu. Također, stupile su na snagu izmjene obračuna poreza na osobni dohodak tako da svi 

zaposlenici po tome trebaju dobiti veće plaće. Koji je razlog za smanjenje plaće nekih zaposlenika 

dječjeg vrtića Proljeće? 

 

 

Načelnik Željko Filipović: 

 

Što  se tiče Turističke zajednice za sada se prikupljaju podaci o uplatiocima.  

Sa 01.01. ove godine trebao je stupiti novi zakon koji govori o uvjetima da prihod 

bude 200.000 kn., kakao bi se ista mogla osnovati. Pokušat ćemo dosadašnji prihod 

usmjeriti u Općinu Kloštar Ivanić, kako bi ista sredstva namijenili za održavanje 

manifestacija na području OKI.  

Što se tiče klizišta u I i VI Vinogradskom odvojku, obići ću teren i poduzeti mjere koje 

su u nadležnosti OKI, da se radovi izvrše po zakonu i pravilima struke.  

Što se pak tiče pitanja o smanjenju plaće, nije bilo nikakvog smanjenja plaće 

zaposlenika dječjeg vrtića.  

Sukladno zakonu i poreznoj politici isplaćene su malo uvećane plaće kao i svim 

ostalim zaposlenim građanima u RH.  

 

Danijela Bardić: 



Kada će biti uveden priključak vode i plina u vatrogasnom domu u Čemernici 

Lonjskoj, te navoz kamena na pristupnom putu prema istom domu (nema prohodnog 

puta već blatnjav put)? 

Kada će se prići rušenju starog doma u Čemernici jer postoji potencijalna opasnost za 

ljudske živote od urušavanja istog? 

Čemernička ulica i Čemernica pitanje bankina i asfalta, cesta je u katastrofalnom 

stanju. Kada će se dugoročno sanirati ta cesta? 

Načelnik Željko Filipović: 

Za dom u Čemernici u tijeku je izrada projekta priključka za plin i vodu. 

Navoz kamena izvršit će se kada dozvole vremenski uvjeti.  

Rušenje starog doma pokušati će se riješiti putem malih građevinskih radova ili 

raspisati natječaj da se jave zainteresirani za uklanjanje istog.  

Odvodnja  i vodovod  na tom bi području možda mogli sagraditi jedan dio uređaja za 

pročišćavanje.  

Čemernička ulica u  donjem  dijelu išlo bi se sa sanacijom u 5 mjesecu, drugi dio 

kandidirati će se za sanaciju prema županijskim cestama i dijelom svojim sredstvima.  

Božidar Balenović: 

Na aktualnom satu se postavljaju samo pitanja i to samo načelniku, ovdje nema replika 

i komentara.  

Pitanje  načelniku glede NK Kloštar: 

Kako si olako prešao preko negativna stava Nadzornog odbora, a odnosi se na 

negativno financijsko  izvješće NK Kloštar? 

Da li si u tom trenutku trebao stopirati rad Skupštine i sve ostalo, jer sve što se dalje 

dešavalo nije  u skladu sa Zakonom, pa tako ni kvorum za izbor rukovodstva NK 

Kloštar?  

Što se tiče čišćenja snijega, zašto se nisu čistili slijepi odvojci (gdje nema izlaza na 

cestu ) Stara Marča, Sobočani, Obreška i dio vinograda? 

Javna rasvjeta, svijetli svaki drugi stup u centru Kloštra, Školskoj, Sv.Marije, kralja 

Tomislava do semafora, a zašto svaki stup svijetli u ul. Ivana Šveara te  prema 

sportskom parku (na sportskom parku nema događanja i nema potrebe da svijetle sva 

rasvjetna tijela cijelu noć). Da li je to u skladu sa štednjom u Proračunu? 

Vinogradska ulica kod zavoja (kod kuće obitelji Jakovljević) stoji voda, kada će se to 

sanirati? 

Sto je s mjesnim odborom Kloštar? 

Načelnik Željko Filipović: 

Vezano za Skupštinu NK Kloštar bio sam prisutan u svojstvu člana, kao jedinka nisam 

mogao stopirati odluke istog. Kao načelnik nemam nadležnost utjecati na rad udruge 

već to rade nadležne institucije.  

Što se tiče čišćenja slijepih odvojaka za zimsku službu, bilo je problema čišćenja 

snijega od strane županijskih cesta.  

Vinogradska ulica, obišao se teren zajedno sa ostalim kritičnim mjestima sa sličnom 

problematikom (propusti vode), zajedno sa predstavnicima županijskih cesta, te se isto 

ne rješava radi nedostatka financijskih sredstava od strane ŽC. 

Rješava se  problem nastalih klizišta.  



MO Kloštar, pokušati će se sa članovima istog ponovo prići izboru predsjednika.  

Rasvjeta na sportskom parku, tražiti ću da se prorijedi broj rasvjetnih tijela, a Švearova 

ul. je vjerojatno tako projektirana, tako su postavljeni stupovi koji služe samo za javnu 

rasvjetu.  

Zlatko Golubić: 

Donijeta je odluka da se 2 puta godišnje na vijeću prezentira Izvješće o radu Udruga.  

Pojedinim udrugama se podilazi, a vatrogasci se kažnjavaju.  

Načelnik Željko Filipović: 

Sukladno Zakonu o udrugama tražiti ću puno više podataka o radu istih nego što je to 

bilo do sada.  

Ivica Novosel: 

Tko pregledava stanje sa prometnim znakovima na našem području koji su nam 

potrebni za sigurnost u prometu, posebice za sigurnost djece u ovim nepogodnim 

vremenskim uvjetima. (prometni znakovi i obilježja su uništena ili u neadekvatnom 

položaju)? 

Izvršena je dogradnja naše osnovne škole, bilo je otvorenje, a nije bio blagoslov škole.  

Stoga predlažemo da u suradnji sa novom ravnateljicom obavimo i blagoslov novog 

dijela zgrade škole.  

Apoteka naša kulturna baština, što se u međuvremenu poduzelo da zaštitimo to 

povijesno zdanje? 

Prijedlog da se u suradnji sa pučkim otvorenim učilištem organiziraju neka kulturna 

događanja u Kloštru. Što se poduzima po tom pitanju? 

Kuda se ulažu sredstva od prodaje poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu OKI, a 

također i u vlasništvu RH? Traži se pismeni odgovor. 

Kloštar zaslužuje i treba pokušati dovesti bankovnu instituciju u mjesto.  

U Kloštru postoje dva kružna toka (u centru mjesta isti donosi zabunu, a kod 

veterinarske stanice dodatna zabuna za vozače posebno u zimskim uvjetima, jer ljudi 

sijeku kružni tok). Što se poduzima za rješavanje te problematike? 

 

Načelnik Željko Filipović: 

Pregled znakova vrši komunalni redar na našem području. U slijedećim danima, 

održati će se sastanak Odbora za promet vezano uz prometnu problematiku. Postavit 

ćemo znakove tamo gdje je potrebno.  

Blagoslov škole, izvršiti dogovor o istom.  

Stara apoteka prijavljena na natječaj za dobivanje sredstava za sanaciju, čeka se 

odgovor. Sanacija istog rješavati će se sukladno dobivenim sredstvima.  

Sa ravnateljem pučkog otvorenog učilišta pokušati će se dogovoriti da oni rješavaju 

organizaciju kulturnih događanja na našem području. Što se tiče utroška sredstava od 

prodaje poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu OKI i RH dati će se pismeni odgovor.  

Što se tiče banke u Kloštru, bojim se da nema interesa, ali probati će se pregovarati. 

Kružni tokovi, problematika će se rješavati u suradnji sa policijskom postajom.  

 

Završava se točka aktualni sat.  



               

Točka 1. 

 

 Rasprava o prijedlogu i donošenju Rješenja kojim se odbija nevaljala ponuda ponuditelja u  

 u postupku davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova. 

Sanela Đura: uvodi prisutne u temu 

 

Otvara se rasprava. 

 

Zaključuje  se rasprava i daje se na glasanje prijedlog i donošenju Rješenja kojim se odbija 

nevaljala ponuda ponuditelja u  postupku davanja koncesije za obavljanje komunalne 

djelatnosti dimnjačarskih poslova. 

Jednoglasno se usvaja Rješenje kojim se odbija nevaljala ponuda ponuditelja u  postupku 

davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova. 

Isto prileže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  

 

Točka 2. 

Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne 

djelatnosti dimnjačarskih poslova. 

Sanela Đura: Uvodi prisutne u temu. 

 

 Otvara se rasprava 

 

Zaključuje se rasprava i daje se na glasanje prijedlog i donošenje Odluke o davanju koncesije 

za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova.  

Jednoglasno se usvaja Odluka o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

dimnjačarskih poslova.  

Ista prileže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 3. 

 

Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o kratkoročnom zaduženju Općine Kloštar Ivanić 

kod Privredne banke Zagreb d.d. 

Željko Filipović: Pred vama je Prijedlog o zaduženju koji je bio na raspravi na Odboru za 

financije, na kojoj je prisustvovao djelatnik PBZ-a. Razmatrali smo sve opcije kratkoročnog 

zaduženja te donijeli najprihvatljiviju. Odlazak u minus do 5 mil.kn znači da taj iznos može 

biti 1,2,3 ili 5 mil.kn. Razlog donošenja ovog Prijedloga je ulazak u program IPARD kojim 

planiramo izgradnju kanalizacije. Tek nakon što dobijemo uporabnu dozvolu, platimo završni 

račun možemo dobiti povrat sredstava, ista ćemo koristiti isključivo namjenski za program 

IPARD i za privremeno financiranje ostalih projekta i radova na području općine od kojih  

ćemo dobiti povrat sredstava od EU fondova i ZŽ a u tu kategoriju spadaju nogostup, 

biciklistička staza, Čemernica. Ovo zaduženje će nam omogućiti priljev sredstava u Proračun 

da možemo pokrenuti planirane projekte i smatram da je to na dobrobit svih građana i općine. 

 

Otvara se rasprava. 

 

Zlatko Golubić: Dao bih vam potporu za zaduženje od 10 mil. kn samo ako ih možeš 

kvalitetno potrošit i vratit. Moram se osvrnuti na neprekidno miješanje minusa i kredita. To 

nije isto. Pitao sam pred vama načelniče, gosp. iz PBZ-a kada sam vidio da će to ići preko 

trezorskih zapisa ministarstva financija, dali je to najskuplji oblik on je odgovorio najskuplji 



proizvod. Mogli smo ući u minus koji bi bio jeftiniji. Što se mene tiče, glasujem za 3 mil. kn 

koja su ti potrebna za IPARD. Kada ćeš otvoriti novi program i imati projekt također ćemo 

glasati za. Dakle ne podržavamo ova 2 mil. kn koja bi trebala sjesti na vaš žiro račun. 

Obećajete nogostup, budimo realni neće biti nogostupa u Tomislavovoj ulici ove godine, ima 

previše stvari koje treba prvo sanirati, a ponekad je sanacija skuplja od samog projekta.  

 

Željko Filipović: Nećemo ulaziti u zaduženje sutra već oko 15.03. kada bi trebali započeti 

radovi. Moja procjena je da bi trebali ovo zaduženje tj, 3.5 mil.kn koji su nam potrebni za taj 

projekt ostvariti do 30.06. Osvrnuo bih se na pogrešku u točci 7.2. krajnji rok vraćanja bi 

dakle bio 365 dana od početka korištenja sredstava.  

 

Mislav Lukša: Kao što znate ja sam strogo protiv ovakvih kratkoročnih zaduženja i 

međufinanciranja EU projekata jer da bi dobili povrat sredstava projekt mora biti završen, 

moramo imati uporabnu dozvolu i agencija mora obraditi tu dokumentacija, a za sve to treba 

vremena. Smatram da bi bilo vrlo riskantno za općinu da je ostao rok vraćanja sredstava do 

31.1.2016., no ako načelnik uspije iz vlastitih sredstava, priljeva novca financirati to do 30.06. 

i zatvoriti prve situacije koje stižu po IPARD-u imamo šanse da cijelu stvar prolongiramo za 

godinu dana te tek 30.06.2016. imamo rok vraćanja sredstava. Ovoga časa izražavam oprez 

jer mi u Proračunu možemo nekim mjerama štednje pokriti milijun kn sami, međutim ako 

potrošimo 5 mil., a nemamo taj dan za vratiti odlazimo u vrstu bankrota, blokade računa. Ako 

načelnik ostvari ono što je rekao i ako ćemo kako će nam stizati sredstva kako iz fondova pa i 

od županije zatvarati naše obaveze onda će ovo biti dobar oblik međufinanciranja, smatram da 

bi bilo bolje da smo išli na HBOR i dva posto kamata i da se cijela stvar planirala godinu dana 

unaprijed. Kada sam stupio u ovu Općinu odmah sam predložio da idemo pripremati 

financijsku konstrukciju, nažalost dogodilo se ovo, da nam radovi trebaju početi uskoro a mi 

nemamo fin.konstrukcije i sada brzo moramo izglasati ovaj minus. Na Proračunu za 2015 god 

smo donijeli poprilično optimistične projekte, planove koji bi omogućili građanima općine 

bolji život i ja sada tražim od načelnika da se obveže da ovih 5 mil. kn utroši na način da 3, 

3.5 mil. kn utroši u IPARD, da se ide u projekt nogostupa u Tomislavovoj ulici ako se dobe 

bespovratna sredstva, te da Vodovodnu ulicu u Sobočanima završimo u 2015.g., I. odvojak 

Vukovarske i Križevačke ulice koji je u našem programu gradnje. Dakle molio bih da se ovo 

napravi iz ove razlike do 5 mil. kn jer je to nešto što nam treba i da se nabavi materijal za 

Stari dom u Marči. Pod tim uvjetima mi ćemo to podržati.  

 

Mirko Ivaković: Podržat ćemo prijedlog načelnika ispred stranke HSS. No smatramo da 

prijedlozi gosp. Lukše su ucjena i to nema smisla podržavati. 

 

Mislav Lukša: Ovo nije bila ucjena već odgovorno gospodarenje. Možda sam bio oštar ali 

ovdje se radi o 5 mil. kn. Naša općina ima realni godišnji Proračun od prihoda naših građana 

koji to teškom mukom zarade, 10 mil. kn., a mi sada dižemo 5 mil. kn zaduženja koje u roku 

godine dana moramo vratiti. Tražio sam da se kaže na koji način će se ta sredstva utrošiti i da 

se osigura da će se ta sredstva za god. dana vratiti dakle da uđemo u projekte u kojima ćemo 

imati dobiti, da nam mali projekti ne pate. Ovdje se radi i o IPARDU i Čemernici, to moraju 

biti bespovratna sredstva jer ako uložimo a ti nam se novci ne vrate nećemo moći vratiti 

minus. Ovdje se radi o odgovornom upravljanju financijama Općine. Radi se o prevelikom 

iznosu sredstava. Ovaj načelnikov potez je vrlo riskantan. 

 

Siniša Đura: Potez načelnika je riskantan, a vaš gosp. Lukša još riskantniji jer ste ovdje 

pomiješali unutar ovih 5 mil., 1. 5 mil. kn investicijskog održavanja koji su bili planirani iz 

nekih drugih sredstava. Vi sada predlažete da načelnik te novce troši nenamjenski. Osobno bi 



savjetovao načelniku da ide točno u minus za ono što će dobiti natrag, jer sa ovom razlikom 

što vam ostaje od 1.5 mil., ili 2 mil. kn možda nećete odoljeti izazovu da građanima učinite 

nešto dobro, a od naših 10 mil. kn Proračuna već smo 8 potrošili a ostaje nam nekih 2 mil. za 

investicijsko održavanje. Predlažem da poslušamo savjet gosp. Golubića dakle samo ono za 

što ćemo dobiti povrat sredstava. 

 

Mislav Lukša: Gosp. Đura vi ste glasali za taj Proračun. Asfaltiranje rekonstrukcije 

nerazvrstanih cesta odvojak Križevačke, otprilike 200 m iznosi 150.000,00 kn. 

 

Tomislav Vlahović: Moram vas ispraviti, g. Đura nije glasovao za Proračun. 

 

Mislav Lukša: I. Odvojak Vukovarske 150.000,00 kn, radi se o dvije stavke koje su već 

isplanirane u Proračunu za 2015.g. u iznosu od 300.000,00 kn. Radi se o planiranim 

projektima, prema tome zašto izglasati 3 mil.kn kada nakon prijave IPARDA i Čemerničke 

ulice od te razlike od 5 mil. kn možemo ostvariti projekte uz pomoć bespovratnih sredstava. 

Nećemo trošiti uludo nego pratiti plan, a paralelno ćemo raditi prema EU fondovima. 

 

 Zlatko Golubić: Očigledno ste zaboravili da sam na zadnjem sastanku pitao gosp. iz PBZ-a 

dali je to namjenski kredit. Rekao je da je, dakle tamo će biti navedeno da se sredstva moraju 

potrošiti za određenu svrhu a ne onako kako bi htjeli. 

 

Mario Haludek: U potpunosti se slažem sa izlaganjem gosp. Golubića. Prihodi općine 

padaju. Kada se glasalo o Proračunu mi smo upozoravali da je isti nerealan dok su ga drugi 

hvalili, sada ti isti govore suprotno. Predlažem da se prihvati prijedlog gosp. Golubića. 

 

Zlatko Golubić: Prema zakonu o proračunu vrlo dobro se zna koliko se općina smije zadužiti 

sa tim da sredstva za IPARD  program ne ulaze u to. Za sva druga sredstva je potrebno 

odobrenje Ministarstva financija. 

 

Željko Filipović: Ispravak gosp. Lukše što se tiče iznosa nije 3, 3.5 mil.kn, već 2.984.000,00 

kn povrata. Dobro ću razmisliti o potrebnom zaduženju, postepeno ćemo ulaziti u taj proces 

recimo sa manjim iznosima od 100.000,00 kn,  dakle neće biti odmah ni 3 niti 5 mil. kn.  

 

Božidar Balenović: Općinsko vijeće je zakonodavna vlast, načelnik je izvršna vlast. Mi kao 

takva vlast donosimo zakone, pravilnike i proračun. Isti smo donijeli i većina se usuglasila da 

idemo u određene investicije. Živimo u državi koja je u krizi te kao pojedinci, poduzeća ili 

obrtnici se nalazimo u zaduženju, kreditu. Prema tome to je jedan normalan postupak u 

današnjem vremenu pa i da se OKI na taj način zaduži da bi realizirala projekte koje smo 

planirali Proračunom. 

 

Željko Filipović: Naglašavam da ću biti oprezan. Nećemo olako shvaćati ovu problematiku i 

sve ovo činimo kako bi ostvarili planirane investicije. Smatram da ćemo sve ostvariti u 

planiranim rokovima i ovo nije zbog mene već zbog dobrobiti svih građana općine.  

 

Zaključuje se rasprava. 

 

 Daje se na glasanje prijedlog i donošenje Odluke o kratkoročnom zaduženju Općine Kloštar 

Ivanić kod Privredne banke Zagreb d.d. 

Sa 10 glasova „za, 3 „protiv“ i 1 „suzdržan“ usvaja se Odluka o kratkoročnom zaduženju 

Općine Kloštar Ivanić kod Privredne banke Zagreb d.d. 



Ista prileže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 4. 

 

Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaća službenika i 

namještenika Jedinstvenog Upravnog odjela Općine Kloštar Ivanić. 

Sanela Đura: uvodi prisutne u temu. 

 

Predsjedavanje sjednicom preuzima drugi potpredsjednik Ivica Novosel. 

 

Otvara se rasprava. 

 

Nikolina Pavelić: Imam pitanje vezano za ovu Odluku jer sam se morala više informirati, 

nisam znala što se mijenja, povećava u istoj. Proučila sam Zakon o plaćama u lokalnoj 

samoupravi i Uredbu o klasifikaciji. Zakon je na snazi od 2010.g., a uredba od 20.svibnja 

2010. Ovom Odlukom se usklađujemo sa zakonom po klasifikacijskim rangovima pa me 

zanima zbog čega se to radi tek sada u 2015.g? 

 

Sanela Đura: Razlog je posredan inspekcijski nadzor gdje je utvrđeno uvidom u Pravilnik 

koji je donesen 2010.g. da nije usklađen sa uredbom o sistematizaciji radnih mjesta i sada je 

to usklađeno.  

 

Mario Haludek: Materijal je trebao biti bolje pripremljen, osnovica je itekako bitna. Možda 

bi bilo bolje da smo imali u prilogu prethodnu odluku o koeficijentima da imamo sa čim 

usporediti. Napomenu bih da u Pravilniku ne postoji više zanimanje čistačica. Predložio bih 

da se poveća koeficijent i domaru/dostavljaču koji ima velik opseg posla na 1,50. 

 

Zlatko Golubić: Točka nije pripremljena. Nedostaje osnovica koju nismo dobili na uvid, ne 

znamo ništa o plaćama jer nemamo osnovice na koju bi primijenili koeficijent. Slažem sa sa 

prijedlogom gosp. Haludeka vezano za povećanje koeficijenta domaru i spremačici.  

 

Ivica Novosel: Dali smo imali već usklađenje po koeficijentima ili nam je ovo potrebno da bi 

uveli nešto što nije pripremljeno, a rezultirat će povećanjem osobnog dohotka, plaća. Točka 

nije dobro pripremljena, nedostaju elementi iz kojega bi sve mogli iščitati.  

 

Željko Filipović: Slažem se sa izlaganjem pročelnice, i sve ostaje isto samo se koeficijent 

jedne osobe povećava. Osnovica ostaje ista.  

 

Nikolina Pavelić: Utvrdili smo da se ova Odluka usklađivala po Zakonu. No nije problem niti 

koeficijent već je problem što smo dobili prijedlog Odluke a nismo dobili staru Odluku, 

Pravilnik o radu niti Odluku o visini osnovice, evo upravo sada nam je dostavljena. Nismo 

dobili ništa sa čim bi se mi mogli pripremiti za raspravu na ovom vijeću. Problem je što ne 

dobivamo sve materijale kompletno, sve što je nama potrebno da o tome odlučimo.  

 

Sanela Đura: Gđice Pavelić kontaktirali smo mailom od zadnjeg saziva i smatram da je 

samim tim, jer sam vam dala broj službenih novina OKI  u kojima je Odluka objavljena i 

samim uvodom financijskim što se tiče ništa se ne mijenja u odnosu na 02.01.2013. Ne 

mijenja se ništa osim koeficijenta referentu za obračun naknada i doprinosa. 

 



Božidar Balenović: U ime Kluba vijećnika predlažem pauzu od 10 min kako bi se mogli 

konzultirati. 

 

  Ivo Ćosić: Predlažem da pročelnica dostavi kopiju stare Odluke kako bi mogli usporediti 

koeficijente i otkloniti sumnju da se nekome povisuje plaća. Slažem se sa prijedlogom o pauzi 

kako bi mogli detaljnije analizirati ovo.  

 

Siniša Đura: Ne znam dali su svi obaviješteni ali ja sam putem maila dobio staru Odluku te je 

mogao usporediti i jasno je vidljivo da sve ostaje isto. Ne razumijem u čemu je problem,dakle 

jasno je objašnjeno da se za radno mjesto referent za obračun komunalnih doprinosa povećava 

koeficijent zbog obima posla.  

 

 Pauza 5 min.  

 

Mario Haludek: Ispred HDZ-a, svi se slažemo oko povećanja koeficijenta za navedeno radno 

mjesto no isto tako smatramo da je taj prijedlog nekvalitetno pripremljen. 

Zaključuje se rasprava. 

 

Daje se na glasanje prijedlog i donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaća 

službenika i namještenika Jedinstvenog Upravnog odjela Općine Kloštar Ivanić. 

Jednoglasno se usvaja Odluka o koeficijentima za obračun plaća službenika i 

namještenika Jedinstvenog Upravnog odjela Općine Kloštar Ivanić. 

Ista prileže zapisniku i čini njen sastavni dio. 

 

 

Točka 5. 

 

Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava Proračuna Općine  

Kloštar Ivanić za 2015.god, za financiranje rada političkih stranaka i članova Općinskog 

vijeća Općine Kloštar Ivanić izabranih s liste grupe birača.  

 Sanela Đura: Zbog boljeg razumijevanja same Odluke predlagač će učiniti izmjene u 

čl.4.,stavak 2: „Za svakog člana OV vijeća podzastupljenog spola utvrđuje se dodatna 

tromjesečna naknada u  iznosu od = 60,00 kn., te u čl 5., stavak dva naglašava se da se 

sredstva raspoređuju tromjesečno. 

 

Otvara se rasprava. 

 

Zlatko Golubić: Da li je iznos u Odluci jednak kao i onaj u Proračunu? Svaka stavka koja se 

mijenja mora proći rebalans Proračuna jer je inače protuzakonito. 

 

Željko Filipović:U Proračunu se nalazi veća vrijednost koja umanjuje realizaciju sredstava. 

 

Zaključuje se rasprava.  

 

Daje se na glasanje prijedlog i donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava Proračuna 

Općine Kloštar Ivanić za 2015.god, za financiranje rada političkih stranaka i članova 

Općinskog vijeća Općine Kloštar Ivanić izabranih s liste grupe birača.  

 



Sa 9 glasova „za“, 3 „protiv“ i 2 „suzdržana“ usvaja se Odluka o raspoređivanju sredstava 

Proračuna Općine Kloštar Ivanić za 2015.god, za financiranje rada političkih stranaka i 

članova Općinskog vijeća Općine Kloštar Ivanić izabranih s liste grupe birača.  

Ista prileže zapisniku i čini njen sastavni dio. 

 

Točka 6. 

 

Rasprava o prijedlogu i donošenje Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Kloštar Ivanić. 

Željko Filipović: uvodi prisutne u temu. 

 

Otvara se rasprava. 

 

Zaključuje se rasprava. 

 

Daje se na glasanje prijedlogu i donošenje Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Kloštar 

Ivanić. 

Jednoglasno se usvaja Odluka o osnivanju Savjeta mladih Općine Kloštar Ivanić. 

Ista prileže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 7. 

 

Informacija o donošenju pročišćenog teksta Prostornog plana uređenja Općine Kloštar Ivanić. 

Sanela Đura: uvodi prisutne u temu. 

 

Otvara se rasprava. 

 

Zlatko Golubić: Kada se rade izmjene Prostornog plana potrebno je građane informirati. Ne 

samo preko oglasne ploče i treba dati ljudima do znanja dali su zakinuti u pogledu 

građevinskih zemljišta. 

 

Mislav Lukša: Trebali smo dobiti pročišćeni tekst još tijekom Izmjena Prostornog plana. 

Dobili smo primjedbe članova Odbora za komunalno, jer je vrlo teško tijekom izmjena isčitati 

situaciju bez pročišćenog teksta. Sada imate priliku vidjeti za što ste glasali zadnji puta, pa 

tako stoji u tekstu da vam ograda može biti do visine 120 cm.(citira čl.19 pročišćenog teksta 

Prostornog plana OKI), prema pročišćenom tekstu puno toga što mi u općini imamo i po 

čemu građani rade nije u skladu sa Prostornim planom koji je donesen. Zar ne bi trebali naše 

podzakonske akte prilagođavati građanima. 

 

Mario Haludek: Upozoravali smo da je Prostorni plan trebao biti bolje pripremljen, 

obrazložen a ovo sada je samo posljedica te nepripremljenosti. 

 

Zaključuje se točka. 

 

Potpredsjednik utvrđuje da se prima na znanje Informacija o donošenju pročišćenog teksta 

Prostornog plana uređenja Općine Kloštar Ivanić te će ista biti objavljena na Web 

stranicama i u Glasniku ZŽ. 

 

Točka 8. 

 



Rasprava o prijedlogu i donošenje Pravilnika o informiranju 

Sanela Đura: uvodi prisutne u temu. 

 

Otvara se rasprava. 

 

Mario Haludek: Dakle,ako sam dobro shvatio kada se imenuje osoba za informiranje i ja kao 

vijećnik tražim informaciju u pisanom obliku ja se moram obratiti toj osobi koja se zatim 

obraća nadređenima u svrhu izdavanja informacija. 

 

Mislav Lukša: Prema mojoj procjeni se ovim Pravilnikom poprilično ograničava pristup 

informacija građanima. Ne radimo po transparentnosti skrivajući informacije od građana. 

Klasifikacija dokumenata je po ovom Pravilniku propisana na 20 god., dakle bilo koji 

dokument može postati tajan na 20 god i biti na uvid samo državnim institucijama. Uvijek 

sam se zalagao da sve Odluke koje donesemo javno izložimo, u većini slučajeva građane to ne 

zanima ali čisto da ne budimo sumnju donašajući odluke poput ove kojom imamo mogućnost 

nešto skrivati. Zašto se ova Odluka donosi? Zašto se klasificiraju predmeti na 20 g?. Dakle mi 

vijećnici ćemo od sada dobiti materijale sa oznakom TAJNO  jer prema statutu mi imamo 

pravo uvida u dokumentaciju ali je nećemo moći javno iznašati već zadržati za sebe i nositi 

istinu koju pročitamo a nećemo moći pokazati onima koje bi to možda moralo zanimati, 

trebalo ili zanimalo. 

Zlatko Golubić: Ako nas zanimaju određene informacije o određenoj temi trebali bi pitati 

ljude koji se razumiju u to i koji će nam sigurno dati odgovor, dakle ne načelnik već 

kvalificirana osoba. 

 

Siniša Đura: citira čl. 18. Pravilnika o ostvarivanju prava na informaciju i osvrće se na 

izlaganje gosp. Lukše. Naglašava da se 20 god. klasificiranja odnosi na intelektualno, tj., 

nečije osobno vlasništvo. 

 

Ivica Novosel: Osvrće se na izlaganje gosp. Lukše. 

 

Zlatko Golubić: Zašto ne bi bila dostupna informacija o nama vijećnicima, dakle dali je tko 

dužan ili nije, pa mi javno djelujemo. 

 

Mislav Lukša: Smatram kolega Novosel da svaki put kada mi prigovorite shvatite da sam bio 

u pravu. Kao i proteklih godina na izglasavanju Proračuna. Što se tiče intelektualnog 

vlasništva sve na čemu je žig i potpis može se podvesti pod intelektualno vlasništvo, npr., 

svaki projekt ove Općine. Neću za ovo glasati pozitivno jer ovo nije način na koji bi Općina 

trebala funkcionirati. 

 

Siniša Đura:Općinski akt sa štambiljem kojega je sastavio službenik kojemu je to posao nije 

intelektualno vlasništvo. 

 

Ivo Ćosić: Slažem se sa izlaganjem gosp. Đure, a što se tiče vašeg negodovanja prema 

Proračunu kao što tvrdite gosp. Lukša, pokazalo se da smo imali ne manje nego i više 

financijske potpore. 

 

 Zaključuje se rasprava. 

 

Daje se na glasanje  prijedlog i donošenje Pravilnika o informiranju. 

Sa 12 glasova „za, 1 „protiv i 1 „suzdržan“ usvaja se Pravilnik o informiranju. 



Isti prileže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 9. 

 

Razno. 

Sjednicu preuzima drugi potpredsjednik Ivica Novosel.  

 

Damir Kašner: 16.3. su u Ščapovcu započeli radovi kanalizacije i plinovoda tijekom kojih je 

vidljivo uništen asfalt. Što se tiče kratkoročnog zaduženja, dakle mi bi da se radovi izvedu u 

što kraćem roku pa sa nadam da to neće rezultirati lošom kvalitetom izvedenih radova. 

Dali je planirana sanacija asfalta? 

 

Željko Filipović: Što se tiče IPARD programa, dakle izvođač je preuzeo dužnost snositi 

troškove sanacija oštećenja. U interesu nam je da se radovi što prije završe ali ne lošijom 

kvalitetom već da smanjimo rok čekanja povrata sredstava. 

 

Tomislav Vlahović: Planirao sam govoriti o ovome u okviru isključene točke, dakle one koju 

je načelnik povukao. Radi se o pomoći stradalom u požaru Mirku Lovriću, dakle dio o 

oslobođenju od komunalne naknade koje treba biti odluka OV može sačekati ali možda bi bilo 

dobro ono što je omogućeno, čisto da se da informacija, da je omogućeno prikupljanje pomoći 

za stradalog putem mjesnih odbora. Znamo kako je to teško kada se dogodi manja šteta a još 

više kada se dogodi značajnija poput požara koji je bio tamo. Možemo li dobiti informaciju 

koji mjesni odbori su obavili svoju dužnost, a koji ne i da se malo potakne one MO koji to 

nisu odradili da to učine. 

 

Sjednicu preuzima prvi potpredsjednik Tomislav Vlahović 

 

 

Mario Haludek:Sukladno Zakonu o  pravu na pristup informacija Narodne novine br 25. i 13 

je upravo usvojen Pravilnik o pravu na pristup o informacijama i ponovno upravu na pristup 

informacija OKI molim da u roku od 15 dana do idućeg vijeća odgovorite na pitanje kluba 

vijećnika HDZ-a i da nam dostavite tražene informacije.  

 

Zlatko Golubić: Molio bih da se sa datum 31.12. 2014. Izlistaju nenaplaćena potraživanja 

OKI te da se ista prilože uz materijale za iduću sjednicu vijeća. 

 

Nikolina Pavelić: Na postavljeno pitanje vezano uz Park hrvatskih branitelja gdje je 

višemjesečni problem voda (ne zna se što uzrokuje), načelnik je dao odgovor da se ide u 

projekt sa poduzećem INA  i da bi se sanirali problemi parka, te uredio kompletni Park hrv. 

Branitelja. Što ako se ta suradnja iz bilo kojeg razloga ne realizira? Što  ćemo onda u tom 

slučaju sa Parkom h.b?Hoćemo li te probleme sanirati o svom trošku ili nećemo? Kada, koji 

mjesec, koje godine? 

Zbog velike količine napadalog snijega nisu uočljivi rubnici uz prometnice što uvelike 

otežava kvalitetno čišćenje zimske služne. Trebalo bi uz rubnjake prometnica postaviti stupiće 

kako bi njima bilo vidljivo gdje se rubnjaci nalaze.  

 

  Siniša Đura: Osvrnuo bih se na konstataciju gosp. Haludeka koji se pozvao na Pravilnik o 

informiranju. Naime ne može se pozvati na taj Pravilnik niti on, niti itko od nas jer stoji da isti 

stupa na snagu 8 dana od dana objave u Glasniku Zagrebačke županije, dakle nije 

pravomoćan. Ukinuli smo službeni Općinski Glasnik i sada ne znamo kada će akt stupiti na 



snagu, jer može proći dosta vremena. Predlažem da si olakšamo pa da ponovno uvedemo taj 

Glasnik. 

 

Mario Haludek: Kolega Đura je djelomično u pravu dakle ne mogu se pozvati na to ali mogu 

na Zakon o Pravilnik.  

 

Božidar Balenović: Predlažem da se do idućeg vijeća ograniči broj minuta izlaganja 

vijećnika te da se ostvare korektniji odnosi. 

 

Zaključuje se rasprava. 

Sjednica završava u 19:36.  

 

Zapisničar:                                                                         Potpredsjednik Općinskog Vijeća: 

Valentina Zukančić  

Lidija Zubatović                                                                           Tomislav Vlahović 

   

 

 

 


